
Referat af DAASDC bestyrelsesmøde                                                                     

Søndag d. 4. februar 2024, kl. 9 til 14.30  

Sted: I Holstebro, hjemme hos Jens Ole. 

Til stede: Lotte Krogh Vangsgaard, Svend-Erik Mosegaard Hansen, Preben Hansen, Jens Ole Jensen, 
Poul Tyrell samt Birgitte Knak-Nielsen. 

Dagsorden Hvad drejer det sig 
om? 

Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden. Referent 
og ordstyrer. 

 Dagsorden godkendt. 
Svend-Erik er ordstyrer. 
Birgitte er referent 

2. Beslutningspunkt: 
Økonomi: 
Perioderegnskab 
2023: Svend-Erik  
Samlet udgift til møde 
vedr. revidering af DC 
Convention regler. 
 

Svend-Erik fremlagde 3 
papirer: 1 med regnskab 
for 2023. 1 med 
budgetforslag for 2025 
og 1 med regnskab for 
2024 ind til videre. 
Desuden en oversigt 
over DAASDC-klubbers 
medlemstal fra 2014 til 
2023, som viser 
halvering af dansere på 
landsplan. Bestyrelsen 
overvejer, om vi fortsat 
tager rykkergebyr ved 
for sen betaling af 
klubkontingent og 
klubmedlemsafgift. 

Regnskab fremlægges ved 
repræsentantskabsmødet. 

 

Budgetforslag 2025 tages 
op ved næste møde. 

 

 

Evt. afskaffelse af 
rykkergebyr tages op ved 
næste møde. 

3. Beslutningspunkt:  
a. Seminar på 1 – 1½ 

dag. 
programindhold? 
Skal vores tanker 
og ideer skrottes? 
Focus på: ”SQ i den 
digitale verden”,  

 

Bestyrelsen har talt om 
at lave et seminar i 
lighed med et som 
SAASDC har lavet. 
(Square Dance i den 
digitale verden). Vi har 

 

Vi arbejder ikke videre 
med seminaret. 

 



 
 
 
 
 
 

b. Forespørgsel til 
klubber: ”Hvilke 
klubber vil 
modtage 
begyndere, og er 
klar til det?”  
 

c. Reklame i 
lokalområdet? 

undersøgt interessen og 
mulighederne og har 
fundet frem til, at der 
ikke er grundlag for et 
seminar i Danmark. 

Dette spørgsmål blev 
behandlet i punkt 10. 

 

 

 

Dette emne blev ikke 
behandlet. 

 

 

 

 

Se punkt 10. 

4. Beslutningspunkt: 
Reklamefilm til 
Bioreklame – m.m. 
Manglende strategi, 
mål, markedsanalyse, 
andet brug af 
Reklame. Skal vi gå 
videre med det? 
Manglende svar på 
spørgsmål? 

Vi har tidligere overvejet 
at få lavet reklamefilm 
til biografer om Square 
Dance og har fundet 
frem til, at vi mangler 
svar på flere spørgsmål.  

 

Tanken om reklame i 
biografen er foreløbig 
droppet. 

 

 

5. Beslutningspunkt: 
Spørgeskema til nye 
dansere i Hedens og 
Big River? Jens Ole 
forslag? 

For at finde ud, hvorfor 
begynderdanserne i 
Hedens og Big River har 
fået interesse for Square 
Dance, er der lavet et 
spørgeskema. 

Jens Ole arbejder videre 
med dette og kontakter 
også Djurs Square Dance 
Club. 

6. Beslutningspunkt:  
a. EC 2024: 

planlægning af 
Åbning, Ceremoni, 
Overlevering, 
præsentation af 

 

Lotte fremlagde plan for 
ceremonier ved 
europæisk convention 
2024. Vi skal huske 

 

Svend-Erik præsenterer 
dette for Hedens. 



Præsidenter EC,  
 
 

b. indbydelse til dans 
og dagsorden for 
møde med andre 
EC-forbund.  

 

 

c. Invitation til 
Badges & More 
butik?  
 
 
 
 
 
 

d. DAASDC stand. Salg 
af T-shirts.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

e. Uddelegering af 
opgaver ved EC.  
 

f. Evt. møde med 
Hedens.  

 
 

stafet til næste års 
danske convention. 

Lotte fremlagde 
indbydelse til EC-
forbundet, som skal 
mødes og skrive under 
på de nye guidelines for 
europæiske 
conventions. 

Badge& More kommer 
ikke med en stand til 
EC24. Svend-Erik 
oplyste, at Badges 
&More laver EC-badges 
og blå bjælker. Vi skal 
huske blå bjælker til 
callerne. 

Vi drøftede DAASDC´s 
stand. 

 

Udlændinge kan ikke 
betale med Mobilepay 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet bliver den 26. juli 
2024 kl. 19 til 20 i Ikast. 
Lotte og Jens Ole deltager. 
Svend-Erik sørger for 
lokale. 

 

 

 

 

Svend-Erik 

 

Standen bliver bemandet i 
kortere perioder. Salg af 
T-shirts med Mobilepay.  

Lotte undersøger, 
hvordan det kan løses. 

Vi tager stilling til, hvor 
mange vi køber, når vi 
ved, hvor mange dansere, 
der kommer. 

Tages op ved næste 
møde. 

Tages op ved næste 
møde. 



 
 

g. Fremtidige EC i 
Danmark? 

 

Lotte udtalte sig om EC i 
Danmark i fremtiden. 

 

Den kommende 
bestyrelse i DAASDC 
opfordres til at gennemgå 
EC-guidelines sammen 
med den arrangerende 
klub ved et møde.  

7. Beslutningspunkt: 
Fremlæggelse af 
European Convention 
regler/guidelines i 
fremtiden. 
Kommentar til referat 
fra møde med EC-
repræsentanter. 
Diverse kommentarer 
fra sidste møde med 
EC-formænd. 

Lotte fremlagde nye 
Guidelines for 
europæiske 
conventions. Skal 
underskrives til sommer. 

Taget til efterretning 

8. Beslutningspunkt: 
Nominere callere til EC 
2026 i Barmstedt, 
Tyskland 

Bestyrelsen peger på 2 
callere. 

Lotte kontakter de 2 
callere. 

9. Beslutningspunkt: Nye 
forenklede Guidelines 
Danish Conventions. 
Opdatering af 
hvidbogen. Birgitte 

Birgitte fremlagde de 
nye guidelines for dansk 
convention og der kom 
kommentarer fra 
bestyrelsen med forslag 
til rettelser. 

Guidelines rettes endeligt 
til og lægges på 
hjemmesiden. (Birgitte) 

10. Undersøgelse af 
dansere i klubber? 
Hvilket program 
danser de? hvor 
mange er medlem af 
flere klubber? M.m. til 
brug for? Birgitte 
 

Vi gennemgik og rettede 
et forslag til 
spørgeskema som skal 
sendes til klubberne.  

Der vil også blive spurgt 
om klubberne er klar til 
at modtage 

Spørgeskemaet rettes til 
og sendes til klubberne 
med svar senest 1. april 
2024 (Birgitte) 



begynderdansere. Jf. 
punkt 3b. 

11. Beslutningspunkt: DC 
2025: Aftale 
underskrevet med 
forbehold. 
 

Lotte har haft kontakt til 
Nordjysk Convention 
ang. DC2025. 

Taget til efterretning. 

12. Beslutningspunkt: 
”Hearing Aid system”: 
Tanker omkring udlån, 
hvordan skal det 
administreres? Poul   
 

En beskrivelse af 
systemet er sendt ud til 
alle klubber.  

Klubberne kan henvende 
sig til Poul eller Svend-Erik 
for yderligere oplysning. 

Vejledning lægges på 
hjemmesiden. 

Poul skriver indlæg til 
Newsletter. 

13. Beslutningspunkt: 
Repræsentantskabs-
møde 2024. Hvornår?  
 

 Svend-Erik undersøger 
muligheden for at mødet 
kan holdes i Ikast fredag 
den 26. juli kl 12. 

14. Newsletter, input? 
 

 Birgitte skriver om nye 
Guidelines til Danish 
Convention.  

Poul skriver om Hearing 
Aid-system 

15. Eventuelt   Hvem har jubilæum? 

De 2 koordinatorer vil 
sammen lave en oversigt 
over danse i Danmark de 
næste 2 år. 

Lotte: Vi har tidligere 
talt om en 
fjernbetjening til styring 
af computer med 
danseprogram. 

Lotte: når 

Preben holder styr på det. 

Lotte kontakter 
webmaster. 

 

Svend-Erik undersøger. 

 

 



begynderdansere viser 
interesse for at blive 
callere, skal vi tage hånd 
om dem og evt. lave 
specialkursus. 

 

Tages op senere. 

16. Næste møde       Torsdag den 2. maj 2024 
kl. 17 til 19. Online. 
Preben inviterer. 

070224BKN     

 

 

 

 
 
 
 
   

 


